
AUTO-REVERSE DREAM
designed by Giuseppe Vigano' 2014

STRUCTURE: metal. Slatted base.

FRAME PADDING: non-deformable polyurethane (SR75 + D40 + D18) covered with synthetic lining 150gr and coupled lining 6mm.

HEAD-CUSHIONS PADDING: outer side in 100% white Gabardine 30/20 cotton cover. Filling in 65% goose feathers and 35% duck feathers.

HEIGHT: 20 cm (slatted base), 30 cm (bedframe).

FEET: metal, �nishes: micaceous brown, titanium or brass, h.19 cm.

ZIPS: available in the colours of the zip samples.

ATTENTION: head cushions are reversible and they can be covered with di�erent fabrics and/or leathers. The cover of the structure is 

always in the same fabric or leather of one side of the cushions. The grosgrain of the perimeter is in the same colour of the head cushion zip.

INTERWOVEN LEATHER: the twist is possible ONLY for side B (one side of the cushions) and it is available only in the following colours of 

leather Pelle B: 3101-3102-3111-3115-3147-3152-3153. To calculate the total price, please sum the prices of column A and column B interwoven leather. 

STRUCTURE: Métal, sommier à lattes de bois.

REMBOURRAGE STRUCTURE: polyuréthane indeformable (SR75 + D40 + D18) recouvert de petit velours 150gr et 6mm.

REMBOURRAGE COUSSINS DE TETIERE: 100% coton Gabardine 30/20 blanc, remplissage 65% plume d'oie et 35% plume de canard.

HAUTEUR: 20 cm (ressorts), 30 cm (cadre du lit).

PIEDS: métal, �nitions: marron micacé, titane ou cuivre, h.19 cm.

ZIPS: disponibles dans les couleurs des échantillons fermetures éclair.

ATTENTION: Les coussins sont réversibles et ils peuvent être réalisés avec tissus et cuirs di�érents. Le revêtement de la structure est toujours le même
 d'un côté des coussins. Le gros-grain du périmètre est de la même couleur de la fermeture éclair des coussins de têtière.

CUIR TRESSE': le tressage est possible SEULEMENT dans le côté B (un côté des coussins) et il est réalisable seulement avec les couleur suivants de cuir B: 
3101-3102-3111-3115-3147-3152-3153. Pour calculer le prix total, il faut additionner les prix de la colonne A et de la colonne B cuir tressé (interwoven leather).
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